
  

Høringssvar fra ældrerådet - Forslag til ældrebolighandlingsplan 
 
Ældrerådet ønsker ikke at pege på ét scenarie, men rådet har nedenstående synspunkter. 
 
Ældrerådet mener, at der bør være demenspladser både i den østlige og vestlige del af kommunen, også 
set i lyset af de forringede transportmuligheder for de pårørende. 
 
Ældrerådet mener, at det er væsentligt, at nye boliger bygges ved jorden, så borgerne har mulighed for 
at komme ud. 
 
Ældrerådet mener, at Møllehjemmet er for småt til et senhjerneskadecenter. Ældrerådet mener, at 
senhjerneskadecentret bør være et nybyggeri i ét plan, hvor der tages højde for målgruppen. 
 
Med hensyn til senhjerneskadecenter, er ældrerådet mest stemt for beliggenhed i Auning, da der er 
mange faggrupper i spil, og da der skal hentes faggrupper i Aarhus og Randers. 
 
Planen om at bygge et senhjerneskadecenter og et demenscenter i én enhed finder ældrerådet ikke 
tilrådeligt, da risikoen for meget større uro, også selvom det er forskellige bygninger, må anses for stor. 
 
Ældrerådet er positive overfor ægtefælleboliger og mener, at efterspørgslen efter ægtfælleboliger vil 
stige efterhånden, som boligerne udbydes. 
 
Ældrerådet mener, at det er væsentligt, at der indtænkes aflastningspladser i Auning. 
 
 

På ældrerådets vegne 
Yvonne Karnøe, Næstformand 
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